
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 2. dubna 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, prof. Kubička, dr. Bindzar, prof. Bartáček,  prof. Kubal, 

prof. Kočí, doc. Pohořelý,  dr. Kouba, doc. Sýkora,  dr. Šmejkalová, Ing. Šritrová 

Host:             prof. Pospíšil 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Pan rektor na kolegiu děkana představil své vize dalšího fungování VŠCHT. Zodpověděl také 

na dotazy z kolegia. 

 Novou předsedkyní správní rady se stala Ing. Čermáková. 

 Proběhlo setkání s odbory VŠCHT, vyhodnocovala se anketa zaměstnanců. 

 

Kancléřka 

 Medaile Emila Votočka – prof. Masák, prof. Leitner. 

 Další ceny – pan děkan prosí o případné návrhy nominantů do příštího KD.  

Cena J. Hlávky 

 Cena Josefa Hlávky je určena pro talentované studenty v bakalářském, magisterském 

nebo doktorském studiu, kteří prokázali výjimečné schopnosti a tvůrčí myšlení ve svém 

oboru, a pro mladé talentované vědecké pracovníky Akademie věd ČR do 33 let jejich 

věku. (1 student za každou fakultu) 

ČESKÁ HLAVA / ČESKÉ HLAVIČKY  

- odkaz na Statut https://www.ceskahlava.cz/ceska-hlava/statut/  

6 kategorií: 

1) Národní cena vlády Česká hlava 

2) Cena společnosti ABB, cena Invence 

3) Cena společnosti CSG, cena Industrie 

4) Cena Doctorandus za technické vědy 

5) Cena společnosti VEOLIA, cena Doctorandus za přírodní vědy 

6) Cena Zdravotní pojišťovny Ministerstva vnitra, cena Lorem 

 

 Osobnost české chemie Svazu chemického průmyslu 

 

 

Pror. Jahoda  

 Tajemníci budou požádáni o kontrolu pedagogické zátěže – bude sloužit podklad pro rozpočet. 

 Svaz chemického průmyslu má zájem o různé vzdělávací kurzy (kurzy CŽV). 

 

Pror. Novák  

 Info o projektech GAČR. Přihlášky jsou ve stejném objemu jako za loňský rok. 

 TAČR Sigma – letos podáno 10 projektů. 

 

Pror. Matějka  

 Vienna Science Days, zastoupena bude i naše fakulta. 

 Technická univerzita Limasol, Kypr – možná spolupráce s VŠCHT. 

 

Pror. Rumlová  

 Příprava přesunu studentů DSP do nových studijních programů. 

 

https://www.ceskahlava.cz/ceska-hlava/statut/


Kvestorka  

 Připravují se podklady rozpočtu pro rok 2024.  

 

Senát (prof. Cibulka) 

 16. 4. bude senát v prvním čtení projednávat rozpočet. 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 23. 4. 2024 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Kontrola kmenových úvazků, nyní jsou zhruba zpět na předloňské úrovni. 

 Bilance osobních nákladů za rok 2023, pan děkan zašle na vedoucí ústavů. Deficit u ústavu 240. 

 Příští termín konání vědecké rady. Bude nějaká habilitace? Probere se na příštím kolegiu 

děkana. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Komise a termíny pro magisterské SZZ. Složení zaslat Š. Dintarové. 

 Nový systém SZZ, by bylo vhodné na fakultě vyzkoušet aspoň u jednoho studijního programu. 

Návrh pro program N201C – Chemické technologie v energetice. 

 Bakalářské SZZ, stanovit termíny konání.  

 Bylo uzavřeno přijímací řízení.  

 Data k dalšímu vzdělávání zaměstnanců byla odeslána na personální oddělení. Dr. Bindzar 

poděkoval za zpracování Ing. Šritrové. 

 Prosba k senátu -  bude potřeba vyjádření k akreditačnímu spisu pro program „Udržitelná 

mobilita“. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Spolupráce s Univerzitou obrany Brno. Doc. Hlinčík zašle témata a přijímá návrhy na 

spolupráci. 

 Příprava metodiky M25+.  

 Projektové centrum, v současné době probíhá sběr návrhů na jeho fungování do budoucna. 

 Transfer technologií. Evidence samostatných výzkumných témat/skupin.  

 Převod studentů při zániku akreditace. Byl vypracován „Výnos děkanů pro přesun studentů“. 

Harmonogram není ještě pevně daný. Senát bude muset projednat a schválit podmínky 

přijímacího řízení, děkanát zašle studentům informace. 

 Projekt MŠMT „Příprava na implementaci doktorského studia“.  

 Projednán počet podaných GAČR grantů na FTOP. 

 

prof. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Proběhla výzva na hostování. Za FTOP pouze jedna žádost – bylo by žádoucí zapojit se ve větší 

míře do budoucích výzev.  

 Otázka odměn za výuku studentů v rámci programu Erasmus+. 

 DoD. Diskuze o tom, jak DoD změnit či ponechat ve stávající formě. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Hodnocení publikací.  

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Žádost o vypsání výběrového řízení na pozici odborného asistenta. 

 Hodnocení pedagogických výkonů. 



 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Entecho. Je třeba technické zajištění. Dr. Šmejkalová se domluví s prof. Kočím. 

 Národní soustava kvalifikací – v jakém je stavu? Zjistí dr. Bindzar. 

 

Senát (dr. Kouba) 

 VIGA – způsob fungování? Na příští zasedání bude pozván doc. Hlinčík pro bližší informace 

ohledně podávání VIGA. 

 Dr. Kouba seznámil kolegium s výhradami AS FTOP ohledně fungování projektového centra. 

 

Doc. Sýkora 

 Je zajištěna Letní škola VŠCHT. 

 

Ing. Šritrová  

 Do 15. 4. je otevřeno přihlašování do doktorských studijních programů. 

 4. 4. proběhne anglická konference studentů DSP. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana 23. 4. 2024 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


